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1 - Agenda en mededelingen 

De heer Van Liere, vice-voorzitter, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. In het bijzonder de 

heer Baerends van de gemeente Baarn. De heer Baerends vervangt vanaf heden mevrouw Breukelaar. De heer 

Rood wordt tijdens het overleg vervangen door de heer Zoetman 

Mededelingen 

Evaluatie Dagelijks Bestuur: de heer Van Liere deelt mee dat het DB na 16 juli met een voorstel komt voor de 

invulling van de voorzittersrol van het DB/AB. 

 

2 - Verslag Algemeen Bestuur 26 maart 2015 

Het verslag van het Algemeen Bestuur van 26 maart 2015 wordt vastgesteld. 

Naar aanleiding van: 

De heer Nagel geeft aan dat bij de bespreking van agendapunt 3.1 Jaarrekening RUD 2e helft 2014 ook Mevrouw 

Pijnenborg namens Soest zijn bezwaar tegen het overschrijden van de 5% reserve heeft gesteund. 

 

3.1 – Zienswijzen concept-begroting RUD Utrecht 

Doel/beslispunt(en): de leden van het Algemeen Bestuur wordt gevraagd: 
1. Kennis te nemen van de ontvangen zienswijzen van de deelnemers inzake de ontwerp 

Programmabegroting 2016 RUD Utrecht. 
2. In te stemmen met volgende wijzigingen in de Programmabegroting 2016 RUD Utrecht: 

a. tabel meerjarenperspectief pagina 2: regel: “toevoegingen aan reserve” wijzigen in 
“begrotingsoverschot”. 

b. Pagina 11 toevoegen: “bij de jaarrekening 2015 zal de hoogte van de Algemene Reserve opnieuw 
bezien worden. Uiteraard zal de RUD dan de middelen die niet gereserveerd hoeven te worden, 
terugbetalen aan de deelnemers”. 

c. Pagina 12 wijzigen van de een na laatste zin in: “Wij zullen in 2015 en 2016 aan de slag gaan met 
de implementatie van risicomanagement in de organisatie”.  

De heer Van Liere vraagt aan de deelnemers of er opmerkingen zijn ten aanzien van de begroting 2016. 
Mevrouw Pennarts geeft aan dat de RUD Utrecht heeft aangegeven in 2015 van start te gaan met de 
implementatie van risicomanagement in de organisatie (zie beslispunt 2.c). Met deze aanpassing gaat de 
Provincie Utrecht akkoord met de begroting. 
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De heer Baerends deelt mee dat de concept zienswijze deze week wordt behandeld als hamerstuk in de Raad. 
De heer Nagel deelt mee dat de gemeente Bunschoten niet akkoord gaat met de begroting omdat de algemene 
reserve hoger is dan 5%. De heer Zoetman en de heer Baerends geven aan dat hun gemeenten ook niet akkoord 
gaan met de begroting. De heer Van Liere licht toe dat bij de jaarrekening 2015 de hoogte van de algemene 
reserve opnieuw bezien wordt en dat de RUD de middelen die niet gereserveerd hoeven te worden terugbetaald 
aan de deelnemers. 1 juli vindt de besluitvorming omtrent de begroting plaats in het AB. De heer De Kruif deelt 
mee dat de gemeente Woudenberg te laat is met het indienen van haar zienswijze maar de heer De Kruif stelt de 
Raad voor akkoord te gaan met de begroting. De heer Tigelaar deelt mee dat de zienswijze volgende week wordt 
besproken in de Raad maar hij kan akkoord gaan met het voorstel zoals het nu voorligt.  
Mevrouw Roodink vraagt wat de RUD kan doen om op 1 juli een meerderheid van de stemmen te halen. De heer 
Nagel geeft aan dat hij in de AB vergadering van 26 maart hiervoor een voorstel heeft gedaan. De heer Nagel 
heeft voorgesteld om het bedrag te oormerken voor ICT en de algemene reserve te maximaliseren tot 5%. De 
heer Van Beurden wil het bedrag liever oormerken voor het wegwerken van productieachterstanden. Mevrouw 
Borgers deelt mee dat we het bedrag nu voor beiden gebruiken maar dat we het nog onvoldoende kunnen laten 
zien in de cijfers. Zodra de nieuwe PDC gereed is kunnen we dit echter wel realiseren. De heer De Kruif vraagt 
aan de heren Nagel, Zoetman en Baerends of ze het voldoende vinden als het geld gelabeld wordt zonder 
financiële onderbouwing. Mevrouw Roodink benadrukt dat de RUD over een half jaar de cijfers wel financieel kan 
onderbouwing. Mevrouw Pennarts heeft hier begrip voor. Het is een organisatie in opbouw en ze is van mening 
dat we de RUD de tijd moeten geven om zich te ontwikkelen.  
Besluit:  
Er wordt afgesproken dat er bij de 2de bestuursrapportage een nadere inschatting en onderbouwing van de 
risico’s komt en er komt een aangepast memo Programmabegroting 2016 voor het AB van 1 juli waarop de AB 
leden voor 1 juli kunnen reageren. 

 

3.2 – Eerste bestuursrapportage RUD Utrecht 2015 

Doel/beslispunt(en): de leden van het Algemeen Bestuur wordt gevraagd: 
1. In te stemmen met de wijziging van de formatie zoals beschreven in hoofdstuk 3 van de eerste 

bestuursrapportage 2015. 
2. De eerste Bestuursrapportage 2015 inclusief eerste begrotingswijziging 2015 vast te stellen. 

De heer Nagel is tevreden over het vele groen in de bestuursrapportage. Het valt hem op dat de vergunningen 
achter blijven. Mevrouw Borgers geeft aan dat dit inderdaad het geval is. De RUD heeft een inschatting gemaakt 
op basis van het verleden maar de aanvragen blijven achter. Ondernemers stellen investeringen uit. Mevrouw 
Borgers geeft aan dat er nog een bedrijvendag georganiseerd moet worden. We kunnen dan samen met de 
gemeenten kijken hoe we de markt kunnen prikkelen. Mevrouw Pennarts vraagt de RUD goed naar de 
formulering te kijken want het komt door de markt dat de aanvragen achter blijven en niet door de RUD. 
Mevrouw Van Hooijdonk geeft aan dat ze heeft vernomen dat de productie achter loopt. Mevrouw Borgers 
antwoordt dat dit voor de gemeente Utrecht klopt. Mevrouw Borgers heeft volgende week een gesprek met de 
heer Kuilenburg hierover. 
De heer Van Beurden mist in de bestuursrapportage informatie over de bedrijfsvoering en het maatschappelijk 
effect van de RUD Utrecht. 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur stelt de eerste bestuursrapportage 2015 vast. 

 

4.1 – Aanvraag subsidie energiebesparingsproject 

Doel/beslispunt(en): de leden van het Algemeen Bestuur wordt gevraagd: 
       1.   Kennis te nemen van de belangrijkste thema’s  in het proces voor het herijken van de DVH en DVO. 
Mevrouw van Hooijdonk brengt naar voren dat ze het belangrijk vindt dat er met een uniform product gewerkt 

gaat worden. De gemeente Utrecht zoekt wel naar maatwerk maar zo uniform mogelijk. De heer De Kruif vraagt 

of het in overleg gaat met de ODRU. Mevrouw Borgers geeft aan dat dit het geval is. 

 

4.2 – Modelverordening kwaliteitscriteria  

Doel/beslispunt(en): de leden van het Algemeen Bestuur wordt gevraagd: 
1. Kennis te nemen van de nieuwe afspraken m.b.t. kwaliteitscriteria. 

Mevrouw Pennarts geeft aan dat zij heeft vernomen dat het voor gemeenten moeilijk is om aan de 
kwaliteitscriteria te voldoen. Mevrouw Van Hooijdonk bevestigd dit en geeft aan dat het onderwerp wordt 
besproken in de G4. De heer Van Beurden geeft aan dat de discussie met name zit op de inhoud. Mevrouw 
Borgers deelt mee dat de taken die bij de RUD belegd zijn worden gerealiseerd op het niveau dat is afgesproken 
in het bedrijfsplan. De heer Van Liere deelt mee dat de gemeente Houten de taken gaat uitvoeren volgends de 
kwaliteitscriteria. Voor de gemeenten Utrecht, Amersfoort en Leusden is het een aandachtspunt. De Provincie en 
de RUD bieden de gemeenten aan te faciliteren bij het realiseren van het uitvoeren van de taken volgens de 
kwaliteitscriteria.  
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4.3 – Landelijke handhavingsstrategie 

Doel/beslispunt(en): de leden van het Algemeen Bestuur wordt gevraagd: 
1. Kennis te nemen van de landelijke handhavingsstrategie. 
2. Kennis te nemen van de leidraad landelijke handhavingsstrategie. 

De heer Van Liere vraagt of er een rol ligt voor de burgermeesters. Mevrouw Borgers deelt mee dat dit staat 

vermeld op pag. 9 bij paragraaf 3.3. Mevrouw Pennarts vraagt of er overleg is geweest met de ODRU. Mevrouw 

Borgers geeft aan dat dit het geval is. 

 

5 – Stand van zaken actuele dossiers 

Mevrouw Borger deelt de laatste stand van zaken mee over de volgende onderwerpen. 

Zomerborrel:  Vanwege het 1-jarige bestaan van de RUD Utrecht vindt er op 9 juli een zomerborrel plaats. 

Tijdens de zomerborrel blikken we terug en kijken we vooruit. Het bestuurt de regievoerders en de medewerkers 

zijn voor de borrel uitgenodigd. 

ICT migratie: De migratie is goed verlopen en mevrouw Borgers geeft haar complimenten aan de ICT 

medewerkers van de gemeente Houten. De heer Nagel vraagt of er nog verlengde kabels zijn. De heer Verkerk 

bevestigd dit voor de gemeenten Utrecht en Amersfoort. 

Werving teamleiders:  Public Spirit is aan het werven voor de functies van teamleider Bedrijfsvoering en 

teamleider HH Bedrijven. In juni vinden de gesprekken plaats. 

Ziekteverzuim: er was een ziekteverzuimpercentage van 7,7%. De werd met name veroorzaakt door het team HH 

Bedrijven en een aantal medewerkers met langdurig verzuim. We hebben nu een actief ziekteverzuimbeleid en 

een goede bedrijfsarts. Het verzuimpercentage daalt weer. 

Bedrijfskleding: we zitten beneden het begrote budget. 

Subsidieaanvraag energiebesparing: Het I&M heeft akkoord gegeven op onze subsidieaanvraag. 

Brief Nieuwegein: De gemeente Nieuwegein heeft samen met de gemeenten Houten en Lopik een vraag gesteld 

over vennootschapsbelasting verbonden partijen. Mevrouw Roodink zoekt dit nader uit.  

 

6 - Rondvraag 
Handhaving Bunschoten; de heer Nagel heeft een vraag over een handhaving bij meneer Schaap aan de 
Bisschopsweg. Mevrouw Borgers laat het nader uitzoeken en informeert de heer Nagel. 
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Besluitenlijst 

 

ALGEMEEN BESTUUR RUD Utrecht  
24 JUNI 2015 

Nr Besluit 

BO3.1 Er wordt afgesproken dat er bij de 2de bestuursrapportage een nadere inschatting en onderbouwing van 
de risico’s komt en er komt een aangepast memo Programmabegroting 2016 voor het AB van 1 juli 
waarop de AB leden voor 1 juli kunnen reageren. 
 

BO3.2 Het Algemeen Bestuur stelt de eerste bestuursrapportage 2015 vast. 

 

 
VOOR AKKOORD:  VOOR AKKOORD: 
   
 
 
 
 
 
M. van Liere  S. Borgers 
Vice-voorzitter  Directeur/secretaris 

 
 
 


